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1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt. 

 
3. Dagsorden 

 

a. Godkendelse af bestyrelsens forretningsorden. 
Godkendt og underskrives på næste møde. 

 
b. Driften 

- Maling af bestyrelseshus 
Maling af hele huset i stedet for det bestilte arbejde. 

- Materialegård 
Maling af materialegård i forkert farve. 

 
c. Beboer henvendelser til drift / bestyrelsen 

Beboer får tilladelse til at opsætte en bil-lader i sin carport mod at 
beboeren selv afholder alle udgifter til elinstallationen af bil-laderen. 

 
Klage over at bestyrelsens referat ikke er korrekt vedr. opsætning af 

”Hunde ingen adgang på havesiden”. Skilte opsætning blev stoppet af 

driften. Spørgsmålet skal afgøres på et kommende afdelingsmøde. 
 

Klage over at der er blevet krævet maling af hegn på havesiden i en 
godkendt farve. Der er ingen godkendte farver på havesiden. 

 
Manglende fremdrift på legeplads ved vej 4. 

 
d. Status på aktivitetslisen. 

Listen gennemgået, belysning på præstesti er ikke færdigt som 
beskrevet. Gamle lamper skal fjernes og to nye lamper mangler at 

blive monteret. Der skal fremsættes 2 forslag vedr. udskiftning af 
eternit på carporte i enten grå eller koksgrå.  

Driften har modtaget et tilbud på montering af fiber i alle boliger 
gratis fra TDC NetCo. Bestyrelsen har enstemmigt besluttet at 

acceptere dette gratis tilbud. Jacob snakker med TDC NetCo om at 

fiber føres ind i alle kældre.  
Bestyrelsen har undersøgt mulighederne for at fjerne hårde hvidevare 

fra huslejen og der er så lidt penge at spare i husleje kontra den store 

udgift for det enkelte lejemål ved udskiftning. 

Tilbud på nulstilling af gård 4 modtaget og der indhentes et nyt tilbud 

på opgaven. 
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Vinterskilte tekst er godkendt. 

De gamle hvide originale vejskilte med Rødkælkevej og husnumre 
bedes opsat på gavlmur ved stiksti til selve vejen i nordlige ende ved 

præstestien. Skilte ligger i bestyrelsens hus. 

 

Bestyrelsen. 

e. Udvalgs status 

Legepladsudvalg: Spændende nyheder fra legepladsudvalget om 

mulige løsninger på legepladser ved vej 2. 
Teknik udvalg: Møde med rådgiver gav god fremdrift på VVS-projekt. 

Økonomiudvalg: Gennemgang af kontokort. Der er første møde d. 
4/11-19. Der er lagt årsregnskab, budget, ydelsesaftale samt DV-plan 

ind under afdelingens side på gb.dk. 
 

f. Repræsentantskabsmøde 9.11.19 
Bestyrelsen kan ikke stille alle mand til dette møde og har derfor 

udpeget beboer Carsten Brank til at deltage i dette møde for at vi kan 

stille med fuldt hus. 

 

4. Eventuelt 

Intet 

Mødet hævet 21:15 


